



Acta de la reunió ordinària de Junta de la F.A.V.T. realitzada a la seu, Plaça del Tint, 4 (Casal Cívic Ca N'Aurell), **el 8 de Setembre del 2020** comença la reunió a les 18:10 hores en primera convocatòria.

ASSISTENTS A LA REUNIÓ

Càrrec	Nom	Associació de veïns i veïnes	Assisteix	Excusat	Delegació vot
Presidenta	Dolors Lledó	A P Torrent Les Carbonelles	Si		
Vicepresident	Joan Vila Roura	Can Boada del Pi	Si		
Secretari	Josep Ant. Sánchez	Sant Pere Nord	Si		
Tresorer	Miguel Hidalgo	Can Palet	Si		
Vocal Relacions AA.VV.	Alfonso Echávez	Ca n' Anglada	No	Si	
Vocal	Gregorio Ramírez	La Cogullada	Si		
Vocal	Jaume Alcañiz	Gibraltar - Lluís Companys	Si		
	J. Luis Charles	Font de l'Espardenyera	Si		
	Esther Nosàs	A V Ca n' Aurell	Si		
	Diego López	A V Can Palet de Vista Alegre	Si		

ORDRE DEL DIA

1. Aprovació de l'acta del 21 de juliol i vistiplau de l'acta resum

L'acta queda aprovada sense més i es dona el vistiplau a l'acta resum.

2. Valoració de la decisió que es va prendre al Consell Gestor sobre la presentació de Juan Cano al Consell d'Administració de T-Aigua

Es fa una valoració sobre la decisió que es va prendre al Consell Gestor sobre la presentació que va fer la FAVT, de Juan Cano al Consell d'Administració de T-Aigua, i el que va passar a la reunió del Consell, on es va dir que no hi havia candidats.

Es referma la idea del recolzament a la candidatura de Joan Cano, per tal s'enviarà un email a OAT amb un reenviament del correu del que es va enviar en el seu dia, presentant el recolzament a Joan Cano per manifestar que la FAVT segueix amb aquest interès de

recolzament al candidat.

D'altra banda se li demanarà una reunió a OAT per aclarir el tema de la candidatura i l'aspecte del control social de la gestió de l'aigua.

Es concreta enviar un email a OAT per recordar el recolzament de la FAVT a Joan Cano en la candidatura del Consell d'Administració de T-Aigua i també es demanarà una reunió telemàtica amb OAT.

3. Preparació renovació Junta properes eleccions

La Presidenta recolza una renovació de Junta amb la premisa de la continuïtat de la Junta existent, on pugui haver canvis parcials de nous membres i que aquests tinguin l'oportunitat d'aprendre a gestionar les diferents línies de treball a nivell de Federació, i es vagin afiançant amb el temps per ocupar càrrecs més alts.

L'actual Junta vol presentar-se de nou incorporant alguns nous vocals, i la Presidència seria per l'actual Vice-President amb el recolzament del Secretari, la Presidenta, el Tresorer i dos vocals més. El representant de Gibraltar-Lluís Companys, intentarà que el substitueixi una companya de la seva AV.

El representant de Can Palet de Vista Alegre vol presentar-se com a President en una nova candidatura, ja que no troba afinitat i similituds de gestió amb l'actual Junta. Tot i que reconeix que totes les voluntats són bones i respectables i que tenen objectius comuns, ajudar al ciutadà.

Considera que la seva experiència laboral li dona un plus que pot aplicar a la Federació per fer una gestió més efectiva i que pot donar lideratge a l'equip per assolir els objectius, entre ells, resoldre la situació econòmica de la FAVT, aconseguir l'interès de les AAVV en el treball de la FAVT i assolir un bon projecte.

D'altra banda, remarca que si no surt la seva Candidatura, es desmarcarà de formar part de la Junta, tot i que l'actual Junta el convida a formar-ne part.

J.L. Charles, recolza al representant de Can Palet de Vista Alegre i coincideix en que cal una renovació total, ja que no està content amb la situació del moviment veïnal. Comenta que ell continuarà en la Junta i en el Consell Gestor ja que participa en alguns Consells.

El secretari recorda que les Candidatures han d'estar formades per un mínim de 6 persones i un màxim de 9. També que les Candidatures tenen format de Llista Tancada.

La Junta expressa preocupació perquè es canviïn les línies de treball que ha portat la FAVT i que tan esforç ha portat als seus membres, com és la sanitat, les pensions o les residències.

4. Preparació Comité de Candidatures per les eleccions

La Presidenta llegeix les bases per formar el Comité de Candidatures, ha d'estar format per tres membres, el Secretari de la FAVT, un vocal de la Junta FAVT i un membre

d'una AV federada que no formi part de la Junta FAVT.

Com a vocal de Junta es proposa a Gregorio Ramírez i com a vocal que no formi part de la Junta, a Jaume Àvalos de l'AV de Sant Pere Nord.

Es posa a debat la interpretació de les bases per formar el Comité, si és el membre o és l'entitat veïnal la que no ha de formar part de la Junta FAVT.

Finalment es decideix buscar un altre persona en el lloc de Jaume Àvalos, que sigui d'una entitat que no formi part de la Junta.

Es proposa parlar amb Ruth de l'AV de Torre Sana.

Es concreta que el vocal de la Junta serà Gregorio Martínez i com a membre d'una AV federada que no formi part de la Junta, es consultarà a Ruth de Torre Sana i en el seu defecte, es buscarà un altre opció.

5. Preparació si l'Assemblea es fa de forma telemàtica perquè tothom hi pugui accedir

En motiu de que s'espera un canvi de normes socials en vers la situació del COVID, es decideix esperar 15 dies més per veure per saber si es pot fer la reunió de forma presencial.

6. Representants a la Taula del Projecte de Futur de Ca n'Anglada

Degut a que el representant de la FAVT a la Taula del Projecte de Ca n'Anglada ha deixat d'assistir a la Junta FAVT, s'ha d'escollir un nou representant. Es decideix que sigui Miguel Hidalgo el nou representant.

Es concreta nomenar de representant per la Taula del Projecte de Futur de Ca n'Anglada, a Miguel Herreria

7. Taula de Residus

Es comenta que segueixen les queixes dels veïns/es sobre els contenidors.

Davant el descontent que hi ha també per part de les AAVV membres de la Taula, es considera que cal fer una reunió amb aquestes AAVV per prendre una decisió sobre la posició que s'ha de prendre al respecte a la reunió de la Taula de Residus i reclamar el bon funcionament del servei.

Es concreta convocar una reunió amb totes les AAVV membres de la Taula de Residus, el dimarts, 15 de setembre, per debatre la postura davant la Taula de Residus.

8. Síndica de Greuges. Visites als barris

La Síndica vol seguir visitant altres barris segons petició dels veïns/es,

Aquestes visites es faran al llarg del mes de setembre/octubre, en concret: a les Martines/ les Carbonelles, als voltants de la plaça Vapor Ventalló al centre, també hi ha la possibilitat d'anar a Can Parellada i també Ca n'Anglada (en aquest cas està programat des de l'ajuntament).

Es proposa demanar a la Síndica quines dates concretes té pensades per fer les visites als barris, per tal de poder-la acompanyar i fer les visites conjuntament.

Es comenta que podria passar que a Sant Pere Nord, que hi ha veïns que volen treure bancs de la Plaça 1 de Maig, l'Associació Veïnal, no està d'acord i seria bo que la Síndica parli primer amb l'entitat.

9. Precs i Preguntes

Moviment per les Pensions Dignes

El Tresorer informa com a representant del MPD de Terrassa, que el Moviment està intentant unir-se a altres ciutats.

Factura de l'aigua

Els ciutadans de Terrassa han vist com el darrer rebut de l'aigua és disparava de manera exponencial al tercer trimestre de facturació. Algunes factures s'han vist multiplicades per dos, per tres i fins i tot per sis en alguns casos extrems. Això ha estat degut a que es va fer una lectura estimada en l'anterior factura i que ha donat lloc a un salt de tram en les taxes amb un l'augment exponencial de preu. T-aigua ha dit que farà les devolucions corresponents.

La Junta es planteja fer un comunicat, més endavant, quan es vegi l'evolució de la situació. L'Alcalde va fer un Comunicat i s'espera que es compleixi el que va manifestar.

Pagament de Quotes

Es farà un recordatori pel pagament de les Quotes pendents, per tal de poder votar el dia de l'Assemblea.

Pla d'Habitatge

S'informa que hi ha prevista una reunió per a la creació del Consell Municipal d'Habitatge amb l'objectiu de crear un nou organisme que permeti implementar unes polítiques d'habitatge més participatives i transparents, donant així a la ciutadania un nou marc de reflexió i corresponsabilització vers aquestes. S'està creant el Reglament del Consell que es va preveure al Pla Local d'Habitatge.

Sense més temes a tractar, es dóna la reunió per acabada a les 20:10 hores del dia 08/09/2020 i es redacta l'acta a partir de les anotacions preses durant la seva celebració.

***Dolors Lledó Alcalà
Presidenta***

***Josep Antoni Sánchez de Haro
Secreta***

